
Gårdsmöte 2022-09-22 

 

Anteckningar från mötet. 

 

Närvarande representant från hus 1,3, 5,6,7,9,11. 

Punkter som avhandlades: 

Kallelse till mötet har inte kommit alla till del. 

Översyn av mail listan måste göras av Daniel, så att det stämmer bättre till nästa gång . 

Nytt gårdsombud. Från och med nästa årsmöte ska nytt gårdsombud väljas från vår gård.   

Mötet beslöt att hålla fast vid vad vi tidigare kommit överens om. Rullande system hus 1,2, 3 osv. 

Behållningen i gårdskassan ca 300 kr. 

Vad kan vi göra i dag?  Efter som vi är sent ute på säsongen så är det inte möjligt att måla, lappa, laga 

och fixa ute, så vi skjuter fram till våren med åtgärder. 

Omfördelning av klipp ytor får vi ta till våren. Inväntar besked från styrelsen om en eventuell 

upphandling av den större ytan ovanför. 

Vad vi kan göra nu är att rensa hängrännor. Uppdraget delades ut för åtgärd. 

Tomas fixar trasigt handtag på gräsklippare äldre.   

Hans Jansson fick mötets godkännande att ta bort ett träd i anslutning till Odens väg. 

Flaggstångsbelysning.  Köpa nytt eller låta det vara. Delade meningar om det.   

Förhandlingar om vinters snöröjning pågår. 

För att informera övriga som inte var med i dag föreslogs att dagens anteckningar läggs in på Odens 

samfällighets hemsida under gårds A utrymme . Problem med det kontakta Mats Svanlund.   


